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Poro~ilo o delu Pedago{kega dru{tva 
Idrija v letu 2006

Za nami je tretje leto ponovnega delovanja na{ega dru{tva. Program dela 
za preteklo obdobje smo sprejeli pred enim letom – 12. aprila 2006 na ob~nem 
zboru dru{tva.

Pregled opravljenega dela

1. ^lanstvo
[tevilo ~lanov v dru{tvu se je nekoliko spreminjalo tudi v preteklem letu. V 

dru{tvo je vstopilo nekaj novih ~lanov. Prostovoljno so izstopili 4 ~lani, 6 ~lanic 
pa smo iz dru{tva izbrisali (dve leti niso pla~ale ~lanarine).

 Danes je v dru{tvu 99 ~lanov, od tega 34 upokojencev. [e bomo sku{ali 
v~lanjevati nove ~lane (Osnovna {ola ^rni Vrh, Osnovna {ola Cerkno, Glasbena 
{ola, podru`ni~ne osnovne {ole).

2. Strokovni aktivi: S sklici strokovnih aktivov u~iteljev in drugih strokov-
nih delavcev vzgojno-izobra`evalnih zavodov na obmo~ju ob~in Idrija in Cerkno 
leta 2006 nismo bili prav uspe{ni.
–  22. 3. 6. so se (po ve~kratnih neuspelih poskusih) sestali u~itelji mate-

matike – fi zike – tehni~nega pouka – 10 udele`enk. (O tem aktivu smo `e 
poro~ali na lanskem ob~nem zboru.)

–  12. 4. do 21. 4. 2006 je ob likovni razstavi pedago{kih delavcev zelo delavno 
za`ivel aktiv likovnih pedagogov.
^eprav ob pregledu zapisnikov aktivov iz prej{njega leta ugotavljamo, da so 

bili vsi ~lani enotnega mnenja, da so taki pogovori potrebni in jih ka`e nadaljevati, 
se je pokazala pomanjkljivost pri sprejemanju sklepov – niso se namre~ domenili 
kdo bo naslednji sklicatelj.

Sprejeti sklepi iz prej{njih let pa {e vedno ostanejo:
–  sodelovanje med vsemi ustanovami, od vrtcev do srednje {ole, je nujno, ne 

le za`eleno;
–  vse skupine so sprejele sklep, da se bodo {e sre~ale – dolo~ili so termine in 

teme;
–  nadaljevali bomo pogovore o novostih v devetletki in prehodu v srednjo {olo;
–  na sre~anjih bomo razpravljali predvsem o konkretnih temah in vpra {a njih;
–  dobrodo{la je izmenjava izku{enj in primerov dobre prakse;
–  nadaljevali bomo s spoznavanjem doma~e okolice v vseh pogledih – projekt 

Svet pred doma~im pragom;
–  nadaljevati moramo sodelovanje z drugimi ustanovami in dru{tvi: muzej, 

knji`nica, muzejsko dru{tvo.
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3. Likovna razstava lani v aprilu (12. 4.–21. 4.): Predstavljeno je bilo likovno 
snovanje 11 pogumnih pedago{kih delavcev. V Galeriji v Idriji smo obiskovalcem 
na ogled postavili kar zanimiva dela: risbe, grafi ke, akvarele, platna, fotografi je, 
keramiko. Mislim, da je bila razstava pripravljena profesionalno predvsem s 
pomo~jo na{ih ~lanov, akad. slik. Rafaela Terpina in lik. pedagoginje Silve Me-
nard ter s spremno besedo in z razlago po razstavi, ki jo je pripravil prof. Janez 
Kav~i~.

Obisk razstave je bil primeren, pa tudi odziv v medijih smo zasledili.
Na Krasu je krasno smo poimenovali na{o zanimivo naravoslovno-dru` bo-

slovno ekskurzijo, ki smo jo izpeljali 9. junija 2006 popoldne. Obiskali smo vas 
Pliskovico v osr~ju Krasa, se sprehodili po zanimivi naravoslovni u~ni poti in si 
ogledali Mladinski hotel v vasi. Tudi konec je bil »uspe{en«, na kme~kem turizmu 
v Coljavi – vasici, kjer ima doma~ijo tudi eden od na{ih upokojenih ~lanov.

[tevilo udele`encev: 35

4. Predavanja: 15. novembra 2006 smo prisluhnili {tudentu Maribor~anu 
Zlatku Bla`i~u, ki nam je odkrito pripovedoval o svoji `ivljenjski kalvariji. Pre-
davanje je naslovil enako kot knjigo, ki jo je napisal Zgodovina moje heroinske 
odvisnosti. Za vse, ki delamo z mladim rodom, je bilo to sre~anje prav gotovo 
koristno.

5. Ogled gledali{ke predstave Kabaret v Mestnem gledali{~u ljubljanskem 
je bil med na{imi ~lani (in njihovimi spremljevalci) prav tako sprejet z odobra-
vanjem. Predstavo smo si ogledali 26. novembra.

[tevilo udele`encev: 54

6. Prednovoletno sre~anje smo imeli 7. decembra v gosti{~u Barbara v Idriji. 
Za do`ivetje prazni~nega ozra~ja smo tokrat povabili ~lane Idrijskega okteta, ki 
so nam pod vodstvom Beti Lampe pripravili prav lep glasbeni ve~er.

[tevilo udele`encev: 39

7. Povezali smo se z Zvezo dru{tev pedago{kih delavcev Slovenije. 25. 5. 
2006 sem se udele`il skup{~ine te Zveze, kjer sem tudi poro~al o delu na{ega 
dru{tva.

8. Delo upravnega odbora v tem letu je potekalo redno, v skladu s potre bami. 
^lani upravnega odbora smo se sestali sedemkrat. Na vse seje so bili vab ljeni 
tudi ~lani nadzornega odbora. O vsem smo se dogovarjali sproti.

9. Poro~anje o delu – pojavljanje v medijih:
–  21. 4. 2006 Idrijske novice: Ko u~itelji podobe na ogled postavijo (J. Kav~i~); 

(Izpisati ime)
–  april 2006 Primorske novice: kratka vest o lik. razstavi (Sa{a Drago{);
–  14 .7. 2006 Idrijske novice: Na Krasu je krasno (Nace Breitenberger);
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– julij 2006 Sodobna pedagogika: Pedago{ko dru{tvo v Idriji spet deluje (Nace 
Breitenberger)
Imeli smo {e precej predlogov in `elja za delo na{ega dru{tva, a smo jih 

zaradi obremenjenosti in drugih obveznosti ~lanov morali prelo`iti na leto{nje 
leto ali katero naslednjih let.

Nace Breitenberger,
predsednik
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Popravek:

V prej{nji {tevilki revije (SP 1/2007), smo objavili prispevek z naslovom [olska reforma skozi dnevni 

~asopis. Prispevek sta napisala dr. Anita Trnav~evi~ in mag. Vinko Logaj, [ola za ravnatelje, Brdo pri 

Kranju (e-po{ta: vinko.logaj@solazaravnatelje.si).


